

ISO Central Secretariat

1, rue de Varembe  
Case postale 56  
CH - 1211 Genève 20  
Switzerland

Telephone + 41 22 749 01 11  
Fax + 41 22 733 34 30  
E-mail central@iso.ch  
Web www.iso.ch



L2/04-245-E

Our ref. ISO/IEC JTC 1/STAND.EXAM

TO THE P-MEMBERS OF ISO/IEC JTC 1 AND,  
FOR INFORMATION, TO THE OTHER ISO  
MEMBER BODIES

Date 2004-02-12

### Systematic review of International Standards

Dear Sir or Madam,

In accordance with clause 14.3 of the Procedures for the Technical Work of ISO/IEC JTC 1 on Information Technology 1998, International Standards coming up to five years of age since publication have to be reviewed by the committee responsible for their preparation. This review aims at deciding whether these International Standards should be confirmed, revised or withdrawn. The decision regarding confirmation, revision or withdrawal will be based on the degree to which the International Standards have been implemented at the national level and applied in practice.

As decided by the ISO Technical Management Board, the full administrative management of the systematic review has been assigned to the committee secretariats. Therefore, the duly completed voting forms, accompanied by any additional information or proposals you may wish to make, are to be returned to *the JTC 1 Secretariat (and not to the ITTF Secretariat)* **12 August 2004**. We would also draw your attention to the recommendations from the responsible JTC 1/SCs on these standards.

This circular letter, the voting form and the JTC 1/SC recommendations together with a complete list of International Standards due for review this coming year 2004, as well as listings for 2005 and 2006, are available electronically from the following Web site:

<http://www.iso.org/ittf/jtc1review>

Yours faithfully,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Brannon', followed by a period.

Keith Brannon  
ISO/IEC Information Technology Task Force

cc. IEC Secretariat  
Liaisons  
Mrs. Lisa Rajchel ISO/IEC JTC 1 Secretariat - ANSI

*Texte français au verso*

ISO Central Secretariat

1, rue de Varembe  
Case postale 56  
CH - 1211 Genève 20  
Switzerland

Telephone + 41 22 749 01 11  
Fax + 41 22 733 34 30  
E-mail central@iso.ch  
Web www.iso.ch



AUX MEMBRES (P) DE L'ISO/CEI JTC 1 ET POUR  
INFORMATION AU SECRETARIAT DE L'ISO/CEI  
JTC 1 ET DE SES SOUS-COMITES

Our ref. ISO/IEC JTC 1/STAND EXAM. ISO/CEI JTC  
1/STAND. EXAM

Date 2003-02-12

Madame, Monsieur,

### **Examen systématique des Normes internationales**

Conformément au paragraphe 14.3 des Procédures pour les travaux techniques de l'ISO/CEI JTC 1 sur les technologies de l'information 1998, les Normes internationales publiées ou confirmées depuis cinq ans doivent être examinées. Cet examen, dont l'objet est de décider si ces normes doivent être confirmées, révisées ou annulées, doit également comporter une évaluation de l'adoption sur le plan national et de l'application effective de la norme.

Comme décidé par le Bureau de gestion technique de l'ISO, la gestion administrative de l'examen systématique est sous la responsabilité du secrétariat du comité. Les bulletins de vote, dûment remplis et accompagnés d'informations ou de propositions supplémentaires que vous souhaiteriez présenter sont à renvoyer **au Secrétariat du JTC 1 (et non pas au Secrétariat de l'ITTF) d'ici au 12 Août 2003**. Nous attirons votre attention sur les recommandations des SC du JTC 1 responsables sur ces normes.

Cette lettre circulaire, le bulletin de vote et les recommandations du JTC 1 et ses sous-comités avec la liste complète des Normes internationales à examiner pour l'année 2004 à venir, ainsi que les listes pour 2005 et 2006, sont disponibles électroniquement depuis le site Web:

**<http://www.iso.org/ittf/jtc1review>**

Veuillez agréer, Monsieur, Madame, l'expression de nos sentiments les meilleurs.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Brannon'.

Keith Brannon  
Groupe spécial ISO/CEI Technologies de l'information

cc. Secrétariat CEI  
Liaisons  
Mme Lisa Rajchel Secrétariat de l'ISO/CEI JTC 1 - ANSI

*English text overleaf*